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Notulen   
Dorpsraad Wellerlooi, 12-12-2022 

 

Aanwezig bestuur: Ingrid Bergmans, Nicole v.d. Haghen, Stefan Fleuren, Eric Janssen, Jill Jacobs 
en Annemarie de Mulder. 
Namens de gemeente Bergen: Wim Strolenberg en Nicole Peters. 
Toehoorders: Gerda Steegh, Jan v.d. Ven, Hay Zeegers, Piet de Mulder, Rick Jacobs, Harry 
Martens, Jo Martens, Roy Boor en Ton Sanders. 
Afgemeld: Willem Fleuren 

 

1. Opening door voorzitter Ingrid Bergmans: 

 

2. Evaluatie kermis met Nicole Peters Gemeente Bergen; 

- Gemeente Bergen heeft een contract met kermisexploitant Verstappen van 5 jaar. Voor 

Wellerlooi geldt de verplichting van 3 jaar. Volgend jaar (2023) zou dan het laatste jaar 

zijn voor de grote attracties. De familie Verstappen heeft voorgesteld na dat jaar wel te 

willen komen, maar alleen met de kleine attracties. Want de grotere attracties als de 

botsauto’s en de rups zijn niet rendabel voor de kermisexploitant. De familie verstappen 

heeft aangegeven graag samen te willen werken met het dorp / de (horeca) ondernemers 

van Wellerlooi. 

- Er is twee jaar geleden een werkgroep ontstaan vanuit de Dorpsraad voor de kermis, zij 

hebben afgelopen jaar ervaren dat het lastig was om samen te werken. Wel is het fijn om 

te horen dat familie Verstappen er de stekker nog niet uit wil trekken. 

- Er zijn op dit moment geen kosten voor de kermisexploitant naar de gemeente. 

- De Dorpsraad vraagt of de kleine attracties dan verder uitgebreid kunnen worden. 

- De Dorpsraad vraagt of de kermisexploitant ervoor open staat om samen na te denken 

over attracties/activiteiten voor de kinderen/jongeren die de kleine attracties zijn ont-

groeid. Wat kan de exploitant doen om de kermis aantrekkelijk te maken en te houden. 

- Staat de exploitant ervoor open om de kermis van vrijdag t/m maandag te draaien, i.p.v. 

zaterdag t/m dinsdag? 

- Voorstel om in februari 2023 samen met de Gemeente, de kermisexploitant en de werk-

groep samen te komen. Liefst voor het seizoen van de exploitant. En het liefst met een 

voorstel vanuit het dorp. 

 

3. Vaststellen notulen vorige vergadering: 

Hierbij zijn de notulen van bestuursvergadering van 13-06-2022 vastgesteld. 



 

2 
 

 

4. Mededelingen vanuit het dagelijks bestuur: 

- Dorpsradenoverleg met de gemeenteraad in ’t Luukske (19 december). 

- Eind januari is er in Siebengewald een overleg met alle dorpsraden over de sportaccom-

modaties. Daarnaast zullen er ook gesprekken gevoerd worden met de sportverenigingen 

in de gemeente. 

- Er is een evaluatiebijeenkomst geweest van het hoogwater Wellerlooi. Er is een calamitei-

tenplan in de maak, en er zijn vaste plekken afgesproken voor het zand en de zandzakken.  

Er staat ook en afspraak gepland met het waterschap, over de gevolgen van het hoogwa-

ter voor Wellerlooi. 

- Nieuwe afspraak plannen met de wijkagent. 

- Er loopt een project met een aantal dorpen over samenwerking tussen huisartsen en de 

gemeenschap voor mensen die niet medische zorg nodig hebben. 

 

5. Wat is er gebeurd in Wellerlooi (mededelingen vanuit het dorp): 

- Nieuwe website wellerlooi.info is 23 november live gegaan! 

- Scouting is langs de deur geweest met krentenkels en vogelvoer paketten. 

- De lampjes branden weer in de Catharinastraat. 

- Sinter Merte was ook weer een geslaagde mooie avond. 

- Op school is een carnavalsvereniging opgericht “Kuluutkuukes”. De (jeugd) carnavalsver-

enigingen zijn in volle gang met de voorbereidingen voor het nieuwe seizoen. 

- ’t Centrum staat te koop. 

- De kolken in de Catharinastraat zijn aangepakt. Het heeft tijd nodig om dit goed te laten 

zakken en dan zal de weg mogelijk opnieuw beklinkerd worden. 

 

6. Belangrijke ingekomen stukken: 

- Gemeente Bergen: gemeenteberichten; 

- Wim Strolenberg: antwoorden op vragen n.a.v. Algemene Ledenvergadering; 

- Mantelzorg ondersteuning: drieluik online bijeenkomsten voor mantelzorgers; 

- MFC ’t Luukske; aanpassing tarieven MFC ’t Luukske per 1 januari 2023; 

- VKKL: uitnodiging bustour herbestemde kerkgebouwen; 

- Gemeente Bergen: Catharinastraat; 

- Gemeente Bergen: info- en uitwisselingsavond (sport)accommodaties; 

- Gemeente Bergen: portefeuilleverdeling college van B&W; 

- VKKL: nieuwsbrieven; 

- Gemeente Bergen: toekenning en vaststelling structurele subsidie voor het kalenderjaar 

2023; 

- Gemeente Bergen: aankondiging brief mobiliteitsarmoede; 
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- Gemeente Bergen: bijeenkomst veilig de winter door (bijeenkomst over verwarmen 15-

12-2022) 

- Aanmelding nieuw lid. 

 

7. Actielijst: 

Afgerond: 

- Algemene ledenvergadering in september 2022 is geactiveerd. 

- Nieuwe website Wellerlooi is in de lucht. 

- Stichting de Geijsselberg en Wellerlooi hebben de evaluatie M. Stortelder en 

Rijksoverheid gehad. 

Lopend: 

- Bestuursleden werven en een voorzitter, campagne loopt. 
- Evaluatie met werkgroep, horeca Wellerlooi, gemeente Bergen en de kermisexploitant 

wordt in februari 2023 gepland. 
- Huishoudelijk reglement wordt aangepast nu de Website Wellerlooi.info live is. De nieuwe 

versie zal in de algemene ledenvergadering van 2023 ter goedkeuring worden ingebracht. 
 

8. Tussentijdse financiële controle: 

De is gedaan door: Ingrid Bergmans, alles was in orde. 

 

9. Mededelingen door/vragen van Gemeente Bergen: 

- Hoe staat het met de fietspad vanuit de uitkijktoren naar de Geijsselberg? 

- Is de vuilnisbak bij de kruising Bosrandweg weggehaald (bij het informatiebord)? 

- De vraag over haken aan de lantaarnpalen voor de zakken van de plasticzakken. De Ge-

meente Bergen wil hier voorlopig nog niet aan, omdat de ervaringen bij de Gemeente 

Venray niet positief zijn. Zakken worden vroegtijdig aan de paal gehangen, waardoor er 

ongedierte op af komt, zakken blijven hangen of worden niet meegenomen omdat ze ge-

scheurd zijn en niemand ruimt het vervolgens op. 

- Hoe zit het met de appartementen op de Catharinastraat? Is bekend hoe het ervoor staat 

en wat daar de woonbestemming van is? Hier is nog niets concreets over bekend. 

- De oversteek bij de Smid is en blijft gevaarlijk, kan de provincie hier echt niets aan doen? 

- Is het mogelijk om bladkorven te plaatsen in het dorp? 

- Zouden de openingstijden van de stort in Bergen niet wat ruimer kunnen? 

- Hoe zit het met de bebording en het AED apparaat bij de Kinderboerderij? Is de bebording 

daar nog nodig en kan het AED apparaat blijven hangen? 

 

10. Toekomst sportaccommodaties: 

-  Het overleg hierover gaat niet alleen over sportaccommodaties, maar ook MFC’s.  
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Het wordt breder opgepakt, omdat dit politiek erg speelt. Het verenigingsleven is erg be-

langrijk in een dorp. Maar de subsidiegelden die op dit moment naar sportvereniging 

gaan, blijven mogelijk niet voor altijd zo bestaan.  

Wat zijn de emoties en meningen? Die helpen om na te denken over wat wenselijk en 

mogelijk is over bijvoorbeeld 10 jaar. Welke mogelijkheden zijn er wat zou dat concreet 

voor Wellerlooi of juist de Gemeente Bergen kunnen betekenen. Het moet wel duidelijk 

zijn dat de Dorpsraad hier geen besluit in neemt. De Dorpsraad polst en informeert over 

dit onderwerp bij de inwoners van Wellerlooi. 

Ideeën zijn nu: niet persé in Bergen maar juist de voorkeur voor 2 plekken in het dorp, 

voorbeelden hiervan bekijken, aantrekkelijke accommodatie, meer mogelijkheden. 

 

11. Vergaderdata 2023 vaststellen: 

 

 Wanneer: Wat:  

1. Maandag 13 maart Open bestuursvergadering 

2.  Dinsdag 13 juni Gesloten bestuursvergadering 

5.  Donderdag 28 september Algemene ledenvergadering 

6. Woensdag 13 december Open Bestuursvergadering 

 

maart:  

- Bedrag + routing leefbaarheidsbudget dit jaar bespreken. 

- Concept huishoudelijk reglement klaarmaken. 

- Tussentijdse financiële controle Stefan. 

 

juni: 

- Aanvragen leefbaarheidsbudget doornemen + nomineren. 

- Tussentijdse financiële controle Willem. 

 

September ALV: 

- Stemmen leefbaarheidsbudget. 

- Stemmen (nieuwe) bestuursleden. 

- Verslag kascontrole (Patrick van Pinxteren en Jo Martens) 
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- Jaarverslag en financieel verslag bespreken. 

- Huishoudelijk reglement goedkeuren. 

 

december: 

- Vergaderdata volgend jaar plannen. 

- Tussentijdse financiële controle Jill. 

 

12. Rondvraag: 

- Wim vraagt of de mantelzorgondersteuner Eefke Lommen aan mag sluiten bij de 

Dorpsraad vergadering van maandag 13 maart. 

- Rick: Vraagt hoe het zit met de horeca en ’t Luukske? Waarom moet er een tent op 

het plein komen en kan het niet in ’t Luukske? Dit zijn keuzes van de Carnavalsvereni-

ging gemaakt op de horecawetgeving in ’t Luukske.  

De horecawetgeving van ’t Luukske is al een aantal keren uitgelegd, maar er is nog al-

tijd ruis over. De vraag is of er een eenduidig, duidelijk verhaal over deze besluitvor-

ming met Horeca Wellerlooi, ’t Luukske en de Gemeente Bergen (vergunningen) naar 

buiten kan worden gebracht.  

Annemarie zal met de Gemeente Bergen (Nicole Peters), Horeca Wellerlooi, ’t Luuks-

ke en de carnavalsvereniging in 2023 een bijeenkomst plannen om de afspraken, mo-

gelijkheden en een eenduidig verhaal helder te krijgen. 

 

13. Sluiten vergadering. 

Sluiting 21:51u 

 
Met vriendelijke groet, 

 

Annemarie de Mulder 

Secretariaat  

Dorpsraad Wellerlooi 

secretariaat@dorpsraadwellerlooi.nl 


